
29-11-2023 

Aan het college van B&W 

Betreft: schriftelijke vragen m.b.t. het snoeien van de Platanen aan de Groenhovenweg in de 
gemeente Gouda 

Geacht college van B&W, 
 
De Platanen aan de Groenhovenweg zijn in de afgelopen 25 jaar enorm gegroeid in lengte en 
breedte. Ze nemen in de middag veel zonlicht weg wat ten koste gaat van de opbrengst van de 
zonnepanelen, terwijl Gouda duurzaamheid in het beleid heeft. 

Vragen: 

1. Wat zijn de overwegingen om de Platanen niet te snoeien aan de Groenhovenweg, waardoor 
er geen rekening wordt gehouden met de laatste ontwikkelingen van energie opvang via 
zonnepanelen? 

2. Heeft de gemeente beleid hierop?  
3. Wat is het gemeentebeleid voor geheel Gouda hierin? 

In afwachting van uw antwoord, met vriendelijke groet, 

 
Margreeth van Dijk, raadslid CDA   

 


